
 

                 NAŠA JABLONICANAŠA JABLONICANAŠA JABLONICANAŠA JABLONICA    
               ROČNÍK XVII                     ČÍSLO  6                    NOV - DEC 2015 

 
Milí spoluobčania. 
Opäť tu máme čas vianočný a blížiaci sa koniec roka. Áno, 
zasa si raz uvedomíme, ako ten čas letí, ale čas je plynúca 
veličina, ktorá sa nedá zastaviť. Akoby to bolo včera, čo 
som nastupoval do funkcie starostu a hľa, už je to rok. 
Myslím si, že to bol rok úspešný a plodný, spravili sme pre 
obec a občanov veľa pozitívneho, ale ako to už v takýchto 
prípadoch chodí, spokojnosť nie je vždy stopercentná, ale 
to patrí k tomu. Nakoľko už všetci myslíme na blížiace sa 
sviatky, tak vás, tak ako som naznačil v minulom čísle, len 
v stručnosti oboznámim s tým, čo sme za ten rok urobili 
a čo nás čaká v tom roku budúcom. V tomto roku 
k najväčším akciám a investíciám patrila rekonštrukcia 
a modernizácia verejného osvetlenia v obci. Súčasne sme 
v tomto období zrekonštruovali budovu šatní, bufetu 
a sociálnych zariadení v areáli TJ Tatran Jablonica, neskôr 
sme vybudovali bezbariérový vstup do domu kultúry 
a zrekonštruovali a zmodernizovali celé priestranstvo pred 
domom kultúry, z ktorého sa stala, myslím si že pekná a 
estetická oddychová zóna. Takisto sme zrekonštruovali 
chodník pred obecným úradom a v celom okolí domu 
kultúry a obecného úradu sme založili nový trávnik 
a vysadili tradičné jablonické stromy – jablone (okrasné...). 
Dôležitou aktivitou bolo začatie revitalizácie historického 
parku v Jablonici, v ktorej chceme v roku nasledujúcom 
pokračovať, celá revitalizácia bude dlhodobejšia záležitosť. 
Pri tej príležitosti treba spomenúť, že sme „rozhýbali“ 
kompetentných v súvislosti s chátrajúcim historickým 
kaštieľom a so stavom cesty I. triedy s tým, že žiaľ kaštieľ 
je tvrdý oriešok a bude to beh na dlhé trate, no a cesta 
bola aspoň sčasti opravená a dúfam, že na budúci rok sa 
podarí presadiť jej celkovú rekonštrukciu. A čo chceme 
realizovať na budúci rok? Chceli by sme začať výstavbu 
nájomných bytov, ak sa podarí včas vybaviť všetky 
potrebné náležitosti. Ďalej máme v pláne opraviť a vymeniť 
oplotenie a chodníky v základnej škole, zrekonštruovať 
atletickú dráhu i budovu jedálne v ZŠ, opraviť strechu 
a vnútorné priestory v Dome smútku, rekonštruovať 
budovu na autobusovej zastávke a zastávky v obci, 
 zrealizovať druhú etapu revitalizácie historického parku, ku 
ktorej chceme pripojiť i hospodársku budovu kaštieľa. Pri 
tejto poslednej aktivite je dôležité získať príslušné dotácie, 
určené na záchranu takýchto pamiatok. Ale nie len pri 
tejto, ale pri všetkých ostatných je dôležitá finančná 
stránka, čo je úzko spojené so  získavaním dotácií 
a grantov. Treba ale zdôrazniť, že vyššie spomínané 
aktivity sú rámcové, niečo môže vypadnúť, niečo naopak 

pribudnúť, všetko záleží od mnohých okolností. No 
samozrejme, nezabúdame ani na kultúrno - spoločenský 
život a šport, máme v pláne viacero akcií, o ktorých budete 
včas informovaní. Dovoľte mi, aby som pri tejto príležitosti 
poďakoval pracovníkom obce a poslancom obecného 
zastupiteľstva za ich prácu, ktorú odviedli v prospech obce 
a občanov v minulom roku a vyslovil presvedčenie, že tomu 
tak bude i v roku nastávajúcom a spoločne dosiahneme 
plánované ciele. 
 
Vážení spoluobčania, 
čas nás opäť neúprosne posunul pred prah najkrajšieho 
obdobia roka - Vianoc. Najočakávanejšie a najradostnejšie 
sviatky v roku, keď sa ľudí zmocňuje vianočná nálada, 
pokoj, láska a každému z nás o niečo viac záleží na 
priateľoch a blízkych. Čas radosti, veselosti, lásky, pokoja 
a mieru. Čas, keď sa snažíme aspoň na malú chvíľu 
pristaviť a zaspomínať si na krásne chvíle prežité v tomto 
roku. Mnohí z nás si isto spomenú aj na svojich blízkych, 
ktorí už nie sú medzi nami. Teraz sa môžeme opäť 
zamyslieť nad čarom a atmosférou vianočných sviatkov. 
Pritom sa snažíme nezabudnúť na svojich blízkych, 
priateľov a známych, aby v tomto krásnom čase nebol 
nikto sám. 
Dovoľte mi preto, aby som všetkým spoluobčanom poprial 
príjemné sviatky, šťastie, pokoj v duši, lásku a pevné 
zdravie v rodinách. Zároveň Vám všetkým prajem, aby ste 
do nového roka vykročili šťastnou nohou a s optimizmom. 
Iste nás postretnú krásne, ale i nepríjemné chvíle 
a okamihy, lebo aj tie patria k životu. No nezabudnime však 
na ľudskosť, toleranciu, vzájomnú pomoc a porozumenie. 

 
Krásne a  veselé vianočné sviatky a  šťastný nový 
rok praje Ing. Silvester Nestarec, starosta obce 

Jablonica a zamestnanci obce Jablonica. 
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Vianočný príhovor pána farára 
Koľko váži snehová vločka 
„Povedz mi, koľko váži snehová vločka?“ pýtala sa sýkorka 
holubice. „Menej ako nič,“ odpovedala holubica. 
 Sýkorka teda vyrozprávala holubici tento príbeh: 
„Odpočívala som na halúzke borovice, keď začalo snežiť. 
Nebola to snehová víchrica, to nie, len také tiché sneženie 
ako sen. A keď som nemala čo robiť, začala som počítať 
vločky, čo padali na moju vetvičku. Padlo ich tam tri milióny 
sedemstopäťdesiatjedentisíc deväťstopäťdesiatdva.  
A potom ešte jedna, ktorá vážila menej ako nič, ako si 
povedala, padala ľahunko a vetvička sa zlomila...“ 
Keď sýkorka dohovorila, odletela. 
Holubica, odborníčka na pokoj z Noemových čias, sa na 
chvíľu zamyslela a povedala: „Možno chýba len jeden 
človek, aby na celom svete zavládol pokoj.“ 
Možno chýbaš iba ty. 
V Betleheme v tú noc pred dvetisíc rokmi zaznieval spev 
anjelov, ktorý zvestoval slávu Bohu na výsostiach a pokoj 
ľuďom dobrej vôle. A proroci vo svojich proroctvách 
prichádzajúce dieťa nazývali knieža pokoja. Pokoj má byť 
teda jedným z vzácnych darov, ktoré nám prináša 
betlehemské dieťatko. Pokoj. Asi mi dá väčšina z vás za 
pravdu, že to je niečo, čo nám dnes naozaj chýba. Pokoj 
v práci, v rodine, pokoj v mojom vnútri. Náš život sa akosi 
veľmi ponáhľa a tým je častokrát nepokojný. A možno 
práve tieto Vianoce môžu byť aj pre teba veľkou 
príležitosťou prijať ten skutočný dar novonarodeného 
Mesiáša, dar pokoja. Pokús sa v tieto dni zastaviť a 
zamyslieť, čo je v tieto dni naozaj dôležité - či bude u nás 
doma všetko dokonalé, alebo že budem práve ja tou 
poslednou vločkou, ktorá chýba.  
Možno chýbaš práve ty. 

Mgr. Andrej Kalamen 
farár 

Z rokovania zastupiteľstva 
5. riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo  
26. 11. 2015. Rokovanie viedol Ing. Silvester Nestarec, 
starosta obce. Prítomných bolo 7 poslancov a kontrolórka 
obce. 
OZ schválilo: 
- program 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Jablonici, 
- Zmeny a doplnky ÚPN-O Jablonica č. 1/2011 so 
stanovenou záväznou časťou, 
- Zmeny a doplnky ÚPN-O Jablonica č. 2/2015 so 
stanovenou záväznou časťou, 
- Všeobecne záväzné nariadenia obce Jablonica č. 6/2015 
o udržiavaní čistoty v obci, správe a údržbe verejnej zelene 
na území obce, o údržbe komunikácií a verejných 
priestranstiev v obci Jablonica, 
- ako spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľnosti– 
novovytvorená parcela č. 381/26 o výmere 34 m2 vedená 
ako zastavané plochy a nádvoria v KN register „C“, k. ú. 
Jablonica priamy predaj, 
- ako spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľnosti– 
novovytvorená parcela č. 105/6 o výmere 27 m2 vedená 
ako zastavané plochy a nádvoria v KN register „C“, k. ú. 
Jablonica za cenu 5 €/m2 na nadobúdateľov Ján Nosko 

a Elena Nosková, bytom Jablonica z dôvodov hodných 
osobitného zreteľa, 
- príkaz starostu obce Jablonica č. 1/2015 na vykonanie 
dokladovej inventarizácie majetku, pohľadávok a záväzkov 
k 31. 12. 2015, 
- odňatie správy majetku - pozemky parc. č.  2510/1, 
2510/17, 2510/18, 2510/19, 2510/20, 2510/21, 2510/22, 
2510/23, 2510/24, vedené na LV č. 1590 v k. ú. Jablonica, 
v hodnote 57 564, 23 €, zo ZŠ Jablonica a jeho zaradenie 
do správy majetku obce Jablonica, 
- Správu o činnosti kontrolórky obce za obdobie apríl – 
september 2015, 
- Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce na 1. polrok 
2016, 
- Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 
a podmienkach za šk. r. 2014/2015, 
- v zmysle § 6 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom obce 
Jablonica a s majetkom štátu, ktorý obec užíva, zámer 
kúpy deväťmiestneho dopravného automobilu pre účely 
DHZ Jablonica do hodnoty 25 200 €, 
- konateľke Obecného podniku Jablonica s.r.o. Anne 
Kolesíkovej odmenu za rok 2015 vo výške 1 300 €, 
- hlavnej kontrolórke obce Marte Hazuchovej  v zmysle  
§ 18c ods. 5 zákona č. 369/ 1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov odmenu za rok 2015 vo výške 
30 % mesačného platu, čo predstavuje sumu 954 €. 
OZ zobralo na vedomie: 
- správu o plnení uznesení prijatých na 4. riadnom 
zasadnutí Obecného zastupiteľstva konaného dňa 27. 08. 
2015, 
- Návrh pre Zmeny a doplnky ÚPN-O Jablonica č.1/2011, 
- akceptované pripomienky dotknutých orgánov štátnej 
správy, samosprávy a právnických a fyzických osôb, ktoré 
sú zapracované v dokumentácii Zmeny a doplnky ÚPN-O 
Jablonica č. 1/2011 
- Okresný úrad v Trnave Odbor výstavby a bytovej politiky 
po prerokovaní, vyhodnotení pripomienkového konania 
Návrh ÚPN-O Jablonica č. 1/2011 posúdil a vydal k nemu 
súhlasné stanovisko, 
- Návrh pre Zmeny a doplnky ÚPN-O Jablonica č. 2/2015, 
- akceptované pripomienky dotknutých orgánov štátnej 
správy, samosprávy a právnických a fyzických osôb, ktoré 
sú zapracované v dokumentácii Zmeny a doplnky ÚPN-O 
Jablonica č. 2/2015, 
- Okresný úrad v Trnave Odbor výstavby a bytovej politiky 
po prerokovaní, vyhodnotení pripomienkového konania 
Návrh ÚPN-O Jablonica č. 2/2015 posúdil a vydal k nemu 
súhlasné stanovisko, 
- Správu nezávislého audítora o overení konsolidovanej 
účtovnej závierky zostavenej k 31. 12. 2014, 
- Dodatok správy audítora o overení súladu konsolidovanej 
výročnej správy s individuálnou účtovnou závierkou 
a s konsolidovanou účtovnou závierkou k 31. 12. 2014. 
OZ súhlasilo:  
- s vyhodnotením pripomienok dotknutých orgánov štátnej 
správy, samosprávy, právnických a fyzických osôb 
k dokumentácii Zmeny a doplnky ÚPN-O Jablonica č. 
1/2011, 
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- s vyhodnotením pripomienok dotknutých orgánov štátnej 
správy, samosprávy, právnických a fyzických osôb 
k dokumentácii Zmeny a doplnky ÚPN-O Jablonica č. 
2/2015, 
- s predajom pozemku - novovytvorenej parcely č. 381/26 
o výmere 34 m2 vedenej ako zastavané plochy a nádvoria 
v KN register „C“, k. ú. Jablonica, 
- s predajom pozemku - novovytvorenej parcely č. 105/6 
o výmere 27 m2 vedená ako zastavané plochy a nádvoria 
v KN register „C“, k. ú. Jablonica, 
- s vypracovaním projektu pozemkových úprav 
v katastrálnom území obce Jablonica v zmysle zákona č. 
330/1991 Zb. v znení neskorších predpisov a žiada 
o zaradenie katastrálneho územia Jablonica do zoznamu 
katastrálnych území na vypracovanie projektu 
pozemkových úprav. 
OZ odporučilo: 
- zabezpečiť u spracovateľa dokumentácie Zmeny 
a doplnky ÚPN-O Jablonica č. 1/2011 vypracovanie 
čistopisu dokumentácie, 
- zabezpečiť uloženie dokumentácie Zmeny a doplnky ÚPN-
O Jablonica č. 1/2011 na Okresnom úrade v Trnave Odbor 
výstavby a bytovej politiky, na Obecnom úrade v Jablonici 
a na príslušnom stavebnom úrade a zaslať registračný list 
o obsahu dokumentácie spolu s kópiou uznesenia o jej 
schválení na MDVRR SR, 
- vyhlásiť záväzné časti dokumentácie Zmeny a doplnky 
ÚPN-O Jablonica č. 1/2011 všeobecne záväzným 
nariadením a zverejniť ich v zmysle § 27 ods. 4 písm. a) 
a b) stavebného zákona. 
- zabezpečiť u spracovateľa dokumentácie Zmeny 
a doplnky ÚPN-O Jablonica č. 2/2015 vypracovanie 
čistopisu dokumentácie, 
- zabezpečiť uloženie dokumentácie Zmeny a doplnky ÚPN-
O Jablonica č. 2/2015 na Okresnom úrade v Trnave Odbor 
výstavby a bytovej politiky, na Obecnom úrade v Jablonici 
a na príslušnom stavebnom úrade a zaslať registračný list 
o obsahu dokumentácie spolu s kópiou uznesenia o jej 
schválení na MDVRR SR, 
- vyhlásiť záväzné časti dokumentácie Zmeny a doplnky 
ÚPN-O Jablonica č.1/2011 všeobecne záväzným nariadením 
a zverejniť ich v zmysle § 27 ods. 4 písm. a) a b) 
stavebného zákona. 

D. Kocúriková 
Kedy sa to naučíme 
V poslednom čísle Našej Jablonice sa starosta obce venoval 
problematike nakladania s odpadmi, kde upozorňoval nás 
občanov, aby sme využívali zberný dvor, separovali odpad 
a zodpovednejšie sa správali k životnému prostrediu.  
Už dlhšie sa chystám aj ja napísať do našich novín 
o pravidelnom neporiadku pri kontajneroch v Sídlisku. 
Sídlisko sa stáva druhým zberným dvorom rôznorodého 
odpadu. Prečo? Lebo niektorí občania doteraz akosi 
nepochopili, že veľkoobjemový odpad je potrebné odkladať 
do zberného dvora a nie vedľa kontajnerov na separovaný 
a komunálny odpad. Jednoducho tu ľudia odložili koberce, 
linoleum, dvere, rôzne skrinky, police, či lavičky, ba 
dokonca aj fotelu. Aj keď niekto prerába byt, alebo robí 

poriadky v pivnici, či garáži, mal by takýto odpad odviezť 
do zberného dvora, pretože je zriadený za týmto účelom. 

 
 Veď my sme sa ešte všetci nenaučili ani triediť odpad, čo 
je v dnešnej dobe veľmi zarážajúce. Pritom máme 
kontejner na sklo, papier a plasty. Keď otvoríte kontajner 
na komunálny odpad sú tam vyhodené sklené či plastové 
fľaše, či iné predmety, dokonca aj veľké papierové krabice. 
Je to skutočne také ťažké a namáhavé vytriediť odpad? 
Veď všetko je na jednom mieste. Je to ľudská ľahostajnosť 
a nevšímavosť, alebo...? Ja viem, že sú medzi nami aj 
občania, ktorí sa pri ukladaní odpadov správajú 
zodpovedne. No bola by som rada, keby sa konečne aj 
sídliskoví „bordelári“ správali k svojmu životnému 
prostrediu ohľaduplne. Niektorí totiž zabúdajú, že 
rozhádzané smeti po nich musí niekto upratať. Vedzte, že 
tento neporiadok pri kontajneroch netrápi iba  mňa. Keď 
idem okolo, vypočujem si rôzne, aj nepekné pripomienky 
na adresu neporiadnikov. Nuž, skúsme sa zamyslieť, či by 
sa nedalo s tým niečo urobiť.    

Anna Dingová 
Oprava cesty I/51 
Dňa 22. 11. 2015 bola od 8,00 do 18,00 h 
vykonaná oprava cesty I/51 od vchodu do prevádzky 
Obecného podniku Jablonica, až po most cez rieku Myjava. 
Vďaka iniciatíve Ing. Nestarca, starostu obce sa uvedené 
podarilo zrealizovať ešte pred príchodom zimy. Veríme, že 
to bude prínosom pre bezpečnosť a plynulosť cestnej 
premávky.  

 
Text a foto: JKs 

 
Okrem vyššie spomínaného úseku sa starostovi obce 
podarilo vybojovať aspoň vyfrézovanie najkritickejších častí 
cesty s prísľubom, že na budúci rok bude natiahnutý 
koberec na ceste v celej obci. 
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Udialo sa 

Keď rinčia zbrane mlčia múzy 
Dňa 11. novembra o 11:00 h 2015 sme vzdali úctu obetiam 
vojnových konfliktov. V úvode pietneho aktu zaznela 
v podaní Mgr. Anny Hamerlíkovej báseň Všetkým čo vojnu 
chcú od M. R. – Martákovej. Prítomným sa tiež prihovorila 
riaditeľka ZŠ Jablonica Mgr. Zuzana Vitteková a starosta 
obce Ing. Silvester Nestarec. V programe vystúpili 
s pásmom hovoreného slova deti zo Základnej školy 
Jablonica.  

 
Pietna spomienka k výročiu ukončenia I. svetovej vojny 
bola ukončená položením kytice červených makov 
k pamätníku. Keď rinčia zbrane mlčia múzy -  Pietnu 
spomienka  k výročiu ukončenia I. svetovej vojny 
organizačne zabezpečila základná škola v spolupráci 
s obcou Jablonica. 

DK 
Oslava jubilea 
Aj v druhom polroku sme pre našich jubilantov pripravili 
prijatie v obradnej sieni dňa 27. novembra, aby sme spolu 
s nimi oslávili ich krásne životné jubileum. 
V druhom polroku tohto roka sa krásneho životného jubilea 
dožilo 10 našich občanov, no zo zdravotných dôvodov 
neprišli všetci. Naše pozvanie prijali jubilanti: pani Ľudmila 
Bartošová, Jozefína Šeligová, ktoré oslávili 80 rokov, pani 
Anna Mikulová, Emília Hazuchová a pán Ján Barták oslávili 
90 rokov.  

 
V slávnostnom príhovore starosta obce Ing. Silvester 
Nestarec sa jubilantom prihovoril aj týmito slovami:“ Áno, 
roky zanechajú svoje stopy. Pribudnú vrásky, 

spomalí sa chôdza, možno sa stlmí hlas, ale duša 
prekypuje nezištnou láskou, verným priateľstvom 
a oddanosťou tak, ako v mladosti. Rokmi pribudnú 
aj skúsenosti, v dôsledku ktorých sa človek stáva 
múdrejším, rozhodnejším. Každý človek je iný, 
a kráča po svojej životnej púti so svojim osudom.“   
Starosta obce poďakoval jubilantom za ich celoživotnú 
prácu, ktorú vykonali v prospech rodiny, spoločnosti i našej 
obce. Do ďalších rokov im zaželal veľa zdravia 
a spokojnosti v kruhu svojich najbližších. 
Všetci jubilanti sa podpísali do pamätnej knihy obce, 
prevzali si kvety  a naše speváčky zo ZPOZu im zaspievali 
pekné ľudové piesne. Záver oslavy patril spoločnému 
posedeniu a spomienkam. A našim jubilantom ani vysoký 
vek  neubral na dobrej nálade a veselo spomínali na prežité 
roky.  

Anna Dingová, ZPOZ 
Jablkovo-orechové hody 
V sobotu 28. 11. 2015 bola sála Domu kultúry v Jablonici 
prevoňaná jablkami a sladkými koláčikmi z nich. Miestna 
organizácia ÚŽ v Jablonici robila akciu Jablkovo-orechové 
hody. 
Už od 13:00 h šikovné ženičky nosili do sály kultúrneho 
domu svoje chutné sladké výtvory. Nielen z jabĺk 
a orechov, ale každá z ingrediencií, ktoré má vyskúšané. 
O 15:00 začala oficiálna ponuka. Na privítanie ženy 
ponúkali pohárik orechovice,  jabĺčkovice a na zahryznutie 
slané pagáčiky. Na výber bolo z 56 druhov  
zákuskov, koláčov a 2 torty. Pričinilo sa o to 38 šikovných 
žien z Jablonice a okolitých dedín. Oči si popásli pohľadom 
na krásne upečené a naaranžované maškrty a  mlsné 
jazýčky si prišli tiež na svoje. Bolo by neuveriteľné, keby si 
niekto nevybral. 

 
Foto: Ján Jastráb 

Mimo našich žien napiekli aj členky ÚŽ zo Sobotišťa, 
Rovenska a Osuského. Veľmi nás podporil svojou účasťou 
starosta obce Jablonica Ing. Silvester Nestarec 
s manželkou, predsedníčka OOÚŽ okresu Senica pani 
Helena Cáková a ženy z Borského Mikuláša, Osuského, 
Hlbokého, Rovenska, Sobotišťa a Prietrže. Boli milo 
prekvapení, ako krásne naše ženy akciu pripravili. V piatok 
navečer vyzdobili sálu, priniesli krásne staré výšivky na 
konopnom plátne, keramiku, krojované bábiky, košíky a iné 
dekorácie.  
Do tanca a na počúvanie hrala hudobná skupina METEOR 
z Osuského. 
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Chcem sa poďakovať  členkám ÚŽ, členkám JD, ktoré sa 
podieľali na príprave tejto krásnej akcie a ostatným 
občanom za účasť.  

Anna Nemečkayová 
predsedníčka ÚŽ Jablonica 

Prišiel aj Mikuláš 
V podvečer 4. decembra sa na vynovenom priestranstve 
pred domom kultúry rozžiarili nielen vianočné stromčeky, 
ale aj očká detí, ktoré čakali na príchod Mikuláša. A ten ich 
samozrejme nesklamal a prišiel aj so svojimi pomocníkmi – 
čertom a anjelom. Deti boli veľmi milé, pozorné a hlavne 
disciplinované. Veselo recitovali, spievali a tým najmenším 
detičkám vypadli aj slzičky. Mikuláš ich odmenil 
čokoládovým adventným kalendárom. Stretnutia sa 
zúčastnilo veľa detí a tak sa stalo, že trom malým deťom 
sa sladkosť neušla. A tak som skúsila vyzvať staršie deti, či 
by sa nevzdali svojho čokoládového kalendára. Bola som 
veľmi milo prekvapená, že sa našli deti, ktoré majú dobré 
srdiečka a podarovali maličkým svoju sladkosť. Zaslúžia si 
naše veľké ďakujem, ale aj pochvalu za ich krásny detský 
čin.  A tak na budúci rok bude musieť Mikuláš priniesť viac 
sladkosti. 

Anna Dingová 

Mikuláš na cvičisku Kynológia Jablonica 
Tento výnimočný deň (6. 12. 2015) sme venovali špeciálne 
deťom, pretože Mikuláš, čert a anjel sa realizovali a 
pripravili program plný zábavy (maľovanie na tvár, ukážky 
poslušnosti a obrany našich šikovných psíkov), rôzne 
súťaže a sladké odmeny (mikulášske balíčky pre detičky i 
psíkov).  

 
Pretože detičky ukázali v plnej kráse svoj talent, predbiehali 
sa v recitovaní básničiek a spievaní pesničiek Mikulášovi 

a anjelovi a samozrejme sa rodičia zaručili, že naozaj ich 
detičky poslúchali po celý rok, tak čertovi ostalo prázdne 
vrece. Členovia Kynológie Jablonica zabezpečili 
občerstvenie pre malých i veľkých (chutná mäsová 
kapustnica, čajík a punč). Veselá atmosféra priam 
prekypovala a na tvárach detí boli spokojné úsmevy.  
Naozaj nádherná a vydarená akcia i napriek nie moc 
priaznivému počasiu. Fotky hovoria za všetko, takže viac 
fotiek si môžete pozrieť na našej webovej stránke 
(www.kynologia-jablonica.sk). 

RNDr. Jana Hamerlíková 
predsedníčka Kynológie Jablonica 

Putovný pohár zostal doma 
V sobotu, 12. 12. 2015 obec Jablonica zorganizovala 
Stolnotenisový turnaj dospelých o pohár starostu obce. 
V tomto roku sa uskutočnil už 17. ročník tejto obľúbenej 
súťaže. Svoje zručnosti v stolnom tenise si prišlo zmerať 17 
hráčov. Okrem domácich sme tu mali aj účastníkov 
z Bratislavy, Rybiek, Závodu, Cerovej a jedného i z Českej 
republiky, ktorý je ale rodákom z Jablonice. Konkurencia 
bola v tomto ročníku veľmi veľká. Putovný pohár napokon 
zostal doma a z rúk starostu obce si ho prevzal Jaroslav 
Fedor. 2. miesto patrilo Ladislavovi Borákovi a 3. miesto 
Adamovi Vojkovičovi, obidvaja z Bratislavy. Za odbornú 
pomoc pri turnaji ďakujeme Mgr. Jánovi Mičovi, 
zakladateľovi tohto turnaja. Gratulujeme všetkým, ktorí sa 
zúčastnili tohto turnaja a tešíme sa na ďalší ročník. 

 
DK 

Predvianočné návštevy 
Aj v tomto roku starosta obce Ing. Silvester Nestarec 
vyrazil na výlet. Dôvodom jeho výletu bola návšteva našich 
občanov, ktorí sa nachádzajú mimo obce a momentálne 
žijú z rôznych dôvodov v domove. Jeho kroky smerovali do 
detského domova v Trnave, kde navštívil 3 deti a do Holíča, 
kde našlo domov 1 dieťa. Keďže sa blíži čas vianočný, deti 
dostali od obce aj vianočné darčeky. Nevynechal ani 
Domov sociálnych služieb a zariadenie pre seniorov 
v Senici, ktoré poskytuje domov desiatim občanom našej 
Jablonice a Zariadenie sociálnych služieb Senica štyrom 
občanom. Po jednom občanovi máme aj v domove 
v Mokrom Háji a v Skalici. Veríme, že sa všetci potešili 
návšteve pána starostu a od obce dostali vianočné balíčky 
s dobrotami. Pri stretnutiach bolo cítiť dobrú náladu 
a vidieť bola aj súdržnosť medzi Jabloničanmi. Spoločne si 



6 

 

všetci zaželali pokojné vianočné sviatky prežité hlavne 
v zdraví a láske. 

DK 
Starosta odovzdal ocenenia 
Po skončení pracovnej časti posledného zastupiteľstva 
v tomto roku, ktoré sa konalo 14. 12. 2015 v zasadacej 
miestnosti obecného úradu nasledovala slávnostná časť, 
v ktorej starosta obce odovzdal štyri ocenenia. Plaketou pri 
príležitosti životného jubilea ocenil bývalú riaditeľku 
a súčasnú učiteľku materskej školy Alenu Gurínovú. 
Ocenenie získali pri príležitosti životného jubilea aj dve 
zamestnankyne obecného úradu Štefánia Štvrtecká a Anna 
Kováčová, ktorá bola súčasne ocenená aj za obetavú prácu 
pre obec. Ocenenie za dlhoročnú obetavú prácu pre obec si 
prevzala aj bývalá starostka obce Alena Hazuchová. Všetky 
ocenené dostali aj pamätný list a kyticu kvetov. 

 
DK 

Zo života školy 
Preventívny program CPPP Senica 
„Dobrodružná cesta do krajiny zdravia“ v 2.A 
CPPP v Senici pripravilo pre druhákov preventívny program 
„Dobrodružná cesta do krajiny zdravia“ v počte 3 
vyučovacie hodiny. Bol zameraný na dodržiavanie správnej 
životosprávy, zdravú výživu, prevenciu negatívnych javov - 
obezita, fajčenie a drogy. Psychológovia si s deťmi 
pohovorili taktiež o dodržiavaní pravidiel slušného 
správania v škole i v rodine. Deťom sa takáto forma 
prevencie prostredníctvom besedy, hier a výtvarných 
činností veľmi páčila. Každý žiak na záver dostal pamätný 
list.  

Mgr. Viera Ňukovičová 
Zelený objektív 2015 
LESY Slovenskej republiky, š. p., Lesnícke a drevárske 
múzeum vo Zvolene a Združenie lesníčiek vyhlásili pre rok 
2015 súťaž mladých fotografov na tému LES, Zelený 
objektív Zvolen 2015. Naše deviatačky: Viktória 
Gschwengová, Jessica Shevliaková, Mária Krutá, Katarína 
Slobodová, Simona Nosková, Sabína Olahová a Monika 
Cebulová poslali svoje fotografie jesennej prírody do 
súťaže. Vyhodnotenie bude až v apríli 2016. 

Mgr. Ana Hamerlíková 

Hravo ži zdravo  2015  
V období od 13. októbra do polovice decembra  sa piataci 
zapojili do internetovej  súťaže Hravo ži zdravo 2015. Plnili 

úlohy v 4 nadväzujúcich lekciách zameraných na tému 
zdravého životného štýlu. V závere každej bol test. Body 
získaval každý na svoj účet a pre triedu. Na vypracovanie  
lekcie mal  súťažiaci minimálne 7 dní. Okrem súťažných 
úloh žiaci vypĺňali Denníček. Pre každú lekciu boli  
vytvorené tri rôzne náročné dni, ku ktorým žiaci museli  
správne určiť zodpovedajúci príjem a výdaj energie v 
danom dni. Aj tu bolo možné získať cenné body. Cieľom 
kurzu a súťaže bolo pracovať na zmene stravovacích 
zvykov s dôrazom na správnu skladbu jedálnička a správny 
stravovací režim. Súčasťou bolo sledovanie  pohybovej  
aktivity detí a snažiť sa ich motivovať k zníženiu času 
stráveného sledovaním televízie alebo hraním počítačových 
hier.  
Najlepšími jednotlivcami boli:  
1. miesto Lucia Režnáková 311 bodov 
2. miesto Tomáš Režnák 270 bodov 
3. miesto Miroslav Macko 251 bodov 

Mgr. Anna Hamerlíková 

Európsky deň rodičov a škôl 2015 
16. 10. sa otvorili brány základnej školy pre rodičov 
a priateľov školy. Každý kto si našiel čas, si mohol prezrieť 
pekné vynovené triedy s moderným zariadením, nadýchať 
sa školskej atmosféry a na chvíľu si posedieť v školskej 
lavici a zaspomínať na svoje detské časy. 
Piatok bol ladený ako obyčajný školský deň, spestrený 
tradičnou praktickou aktivitou na I. stupni, ktorou je Deň 
jablka. Druhostupniari robili, resp. dokončovali  projekty na 
denné témy súťaže Hovorme o jedle. Tu sme  uplatnili 
skupinovú prácu a kooperatívne vyučovanie. Deviataci boli 
ako samostatná jednotka. V skupinách si počas týždňa 
vytvorili prezentácie na denné témy súťaže Hovorme 
o jedle a v piatok ich prezentovali v mladších ročníkoch, 
čiže ,,deti učili deti“. Cez prestávky sme sa hostili jabĺčkami 
a jablkovou šťavou.  Vyučovanie sme ukončili súťažným 
kvízom o mlieku a mliečnych výrobkoch. 
Triedy máme vyzdobené krásnymi prácami, deti majú nové 
vedomosti a zručnosti, my dospeláci dobrý pocit, že máme 
v škole šikovné deti a pomáhajú nám starostliví rodičia. 
Aktivity sme robili s finančnou podporou obce 
a rodičovského združenia. 

Mgr. Anna Hamerlíková 

2015 – Rok Ľudovíta Štúra na Slovensku 
V tomto roku sme si pripomenuli 200. výročie azda 
najvýznamnejšieho slovenského národovca Ľudovíta Štúra. 
Preto sa žiaci ôsmeho a deviateho ročníka zúčastnili 
exkurzie v Bratislave na Bratislavskom hrade, ktorá bola 
venovaná životu i dielu tohto významného národného 
buditeľa a obrodenca. Žiaci mali možnosť dozvedieť sa 
veľa nových zaujímavých faktov a informácií z úst lektora, 
ktorý ich sprevádzal a v závere ich vyskúšal formou kvízu, 
čo všetko sa naučili, či už zo školy alebo z jeho výkladu. 
Žiaci navštívili i BIBIANU, Medzinárodný dom umenia pre 
deti v Bratislave. So záujmom si prezreli a  vyskúšali na 
vlastnej koži nainštalované priestorové objekty  na 
všetkých poschodiach krásnej historickej budovy,  
interaktívne výstavy venované Ľudovítovi Štúrovi, Albínovi 
Brunovskému, rodákovi zo Zohora (Záhorie), maliarovi, 
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grafikovi a ilustrátorovi k jeho nedožitým 80. narodeninám 
a Miroslavovi Cipárovi, ilustrátorovi k jeho 80. 
narodeninám. 

Mgr. Miroslava Petrášová 

Ocenenie vo výtvarnej súťaži časopisu Vrabček  
Druháci sa na vyučovacej hodine etickej výchovy zapojili do 
výtvarnej súťaže časopisu Vrabček „Najkrajšia práca“. Ich 
úlohou bolo nakresliť obrázok povolania -zaujímavej, 
netradičnej práce. Šikovní, výtvarne nadaní druháci 
popustili uzdu fantázii a vytvorili skutočne krásne obrázky. 
Najviac sa páčila výtvarná práca „Kvetinárka“, ktorú 
nakreslila Adelka Gbelcová. Je uverejnená 
v decembrovom čísle časopisu Vrabček. Adelke srdečne 
blahoželáme a prajeme ďalšie úspechy!  

Mgr. Viera Ňukovičová 

Boj o pevnosť Shashward 
26. novembra 2015 zorganizovalo Gymnázium Jána Bosca 
v Šaštíne Boj o pevnosť Shashward. Prihlásilo sa 8 škôl zo 
Senického a Skalického okresu. Vytvorili 13 šesťčlenných 
tímov. Našu školu reprezentovali 2 tímy. 
Žiaci prechádzali jednotlivými stanovišťami, na ktorých ich 
čakali gymnazisti s pedagógmi. Tu si preverili svoje 
vedomosti zo slovenského jazyka, anglického a nemeckého 
jazyka, matematiky, fyziky, chémie, geografie, biológie a 
dejepisu. V telocvični absolvovali  
tri disciplíny: florbal a futbal (streľba do bránky) a štafetu. 
Po súťažnej časti čakalo všetkých chutné občerstvenie a 
kultúrny program, ktorý pripravili študenti. Aj keď sme sa 
nedostali do trojice najlepších, pevnosť Shasshward sme 
,,dobyli" a prežili pekný deň. 

Mgr. Anna Hamerlíková     

Súťaž v streľbe zo vzduchovky 
V pondelok 30. novembra  sa naši žiaci: Jakub  Brezovský, 
Libor Dohnálek , Michael Polakovič a Michal Mikulčík, 
Richard Záviš a Martina Kuklová zúčastnili súťaže v streľbe 
zo vzduchovky. Majstrovstvá  nášho okresu sa konali  
v Senici na Dvojke. Naši strelci si vyskúšali streľbu v  
telocvični na kruhové terče. Najviac sa darilo Liborovi 
Dohnálkovi.  

Mgr. Anna Hamerlíková 

Celoslovenská kampaň Červené stužky 
Myšlienka kampane, do ktorej sa zapojila i naša škola, je 
zameraná na prevenciu a informovanosť  o  chorobe AIDS. 
Kampaň sme podporili zhotovením červených stužiek 
a reláciou k Svetovému dňu boja proti AIDS, ktorý si 
každoročne pripomíname 1. decembra. V rámci 9. ročníka 
bola vyhlásená i celoslovenská výtvarná súťaž základných 
škôl v maľovaní pohľadníc: Červená stužka 2015. V 
októbri sme uskutočnili školské kolo. Víťazné práce Ninky 
Zavadilovej z 1. A, Lucky Mihelovej z 2. A a Hanky 
Masárovej z 8. A boli zaslané do celoslovenského kola 
v Žiline. Na hodinách výtvarnej výchovy sme sa venovali 
tematike prevencie proti ochoreniu na túto závažnú 
chorobu, ktorej obsahom bolo vzdelávanie žiakov ku 
zdraviu. Zaujímavé práce a informačné materiály kampane 
boli vystavené na nástenke v B pavilóne.  

PaedDr. Oľga Vulganová 

Poznaj svoj región – školské kolo 2015/16 
7. decembra 2015 sa uskutočnilo školské kolo súťaže 
Poznaj svoj región. Úlohou súťažiacich bolo správne 
odpovedať na otázky týkajúce sa geografie, histórie 
a kultúry Záhoria.  Zúčastnilo sa 10 dievčat II. stupňa. 
Najviac bodov získala Hanka Masárová, Simonka 
Hrajnohová, Katarína Slobodová.  Našu školu bude toto 
družstvo reprezentovať v okresnom kole. 

Mgr. Anna Hamerlíková  

Pytagoriáda 2015 
Dňa 8. 12. 2015 sa uskutočnilo školské kolo Pytagoriády 
kategórií P3, P4 a P5. I v tomto školskom roku si žiaci 3., 4. 
a 5. ročníka so zvýšeným záujmom o matematiku, zmerali 
svoje sily v riešení 15 úloh, ktoré svojou náročnosťou 
neprevyšovali školské úlohy, v časovom limite 60 minút. 
Úspešnými riešiteľmi sa stali žiaci, ktorí získali najmenej 10 
bodov za úlohy. 
V kategórii 3. ročník sa úspešnými riešiteľmi stali: Sára 
Suchánková, Samuel Krajčír, Šimon Šinko, Matej 
Brezovský a Tomáš Čmarada.  
Úspešní riešitelia sú  i štvrtáci:  Gregor Masár, Tamara 
Kabaňová a Filip Zavadil.  
Súťaž je dvojkolová - do okresného kola, ktoré sa 
uskutoční v marci, budú pozvaní najúspešnejší riešitelia 
školského kola. Počet určí organizátor. 
Žiakom gratulujeme a želáme veľa úspechov v okresnom 
kole. 

Mgr. Beáta Oslejová 
Čarovný odkaz Vianoc 
V čase očakávania najkrajších sviatkov roka sa žiaci našej 
školy zapojili do výtvarnej a literárnej súťaže „Čarovný 
odkaz Vianoc“. Veľký úspech a ocenenie v okresnom kole 
svojimi prácami zožali žiaci Patrik Čmarada z 2. A 
a Miroslav Macko z 5. A triedy. Vo vianočnej atmosfére 
sa uskutočnilo oceňovanie najkrajších víťazných prác dňa 
11. decembra 2015 v Záhorskom osvetovom stredisku 
v Senici. Po  vyhlásení výsledkov sme si spoločne 
prezreli výstavu prác, dozvedeli sme sa 
 zaujímavosti o niektorých starodávnych vianočných 
zvykoch, ochutnali sme medovníčky i oplátky s medom 
a nakoniec sa žiaci spoločne s rodičmi i starými rodičmi 
zapojili do vianočných tvorivých dielní. Všetci víťazi dostali 
okrem diplomu i vecné ceny, ktoré im budú pripomínať  ich 
krásne ocenenie a príjemne prežité predvianočné 
popoludnie. 

Mgr. Viera Ňukovičová 
Environvianoce v 2.A 
V čase adventu, 8. decembra 2015, sa uskutočnila v 2. A 
aktivita „Environvianoce“. 
Deti sa s pani učiteľkou Ňukovičovou najprv spoločne 
zamysleli nad  významom adventného obdobia a Vianoc, 
z odpadového kartónu podľa predlohy v detskom časopise 
vystrihovali vianočné ozdoby a vešali ich na stromček.  
Popisovali zvyky a tradície počas vianočných sviatkov vo 
vlastnej rodine a zamýšľali sa nad ubližovaním prírode 
počas vianočných sviatkov. Cieľom tejto aktivity bolo, aby 
sa žiaci stali vnímavejšími a citlivejšími na environmentálne 
problémy, aby preukázali aktívny prístup k tvorbe 
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a ochrane životného prostredia prostredníctvom praktickej 
činnosti, formovali si hodnotový systém a citlivo 
pristupovali k prírode a prírodnému kultúrnemu dedičstvu. 
Pri enviro téme  by som chcela pochváliť prvákov: K. 
Harasníka, D. Kabaňovú, L. Lukáčovú a druhákov: D. 
Martišovú, A. Gbelcovú, A. Fedorovú a A. Blažkovú. 
Títo žiaci sa zapojili do projektu Modrá škola- výtvarná 
súťaž „Ako vnímam vodu okolo nás“. Ocenenie v projekte 
síce nezískali, ale patrí im veľké poďakovanie za zapojenie 
sa. Zároveň treba oceniť snahu druháka Alexandra 
Malíka, ktorý zaslal sériu fotografií do fotografickej súťaže 
projektu Modrá škola. 

Mgr. Viera Ňukovičová  

Stolnotenisový turnaj „O pohár starostu obce“ 
Dňa 11. 12. 2015 sa konal tradičný Stolnotenisový turnaj 
o pohár starostu obce. 
Turnaju sa zúčastnilo 15 žiakov. 
1. miesto: Libor Dohnálek, 9. A 
2. miesto: Lenka Gažová, 6. A 
3. miesto: Kristián Beňa, 9. A 

 
Mgr. Magdalena Tomková 

Vianoce prichádzajú 
Vianočná atmosféra dýcha z výzdoby každej triedy.  
Šiestaci si na pracovnom vyučovaní vyskúšali prácu 
s vizovickým pečivom (cesto z múky a vody). Podľa 
vianočných motívov z internetu si modelovali podkovičky, 
srdiečka, ružičky. Potom ich nechali voľne usušiť. 
Dievčatá zo šiestej triedy vyšli s iniciatívou napiecť 
medovníčky. Keďže príprava a pečenie by trvalo dlhšie, 
pomohla aj mama Kristínky a Barborky Malíkovej.  
Pripravila nám vopred medovníkové cesto. A tak sme po 
skončení stolnotenisového turnaja v piatok cesto rozvaľkali 
a vytláčali vianočné motívy formičiek. Ešte nás čaká 
ozdobenie povrchu medovníčkov. 

Mgr. Magdalena Tomková 
 

Z činnosti našich organizácií 

Aktivity JD Jablonica v roku 2015 
Pomaly sa nám bude rok s rokom stretať a budeme 
bilancovať čo sme urobili, čo sa nám podarilo a čo sme 
mohli urobiť lepšie. Chceme, aby sa stále zlepšovala kvalita 
jesene života našich seniorov. 
Rok 2015 sme začínali kultúrou, navštívili sme divadlo 
v Jablonici neskôr v Hlbokom. Zúčastnili sme sa na 

Okresnom plese dôchodcov v Senici. Od mesiaca  marec 
2015 sme začali dvojmesačný kurz cvičenia pamäte, ktorý 
bol ukončený osvedčením. Kurz vykonávala Dr. Madunická.  
Aby sa zvýšila gramotnosť našich seniorov zorganizovali 
sme v spolupráci s OcÚ Jablonica, ZŠ Jablonica kurz 
základov PC. Je len na škodu našich členov, ktorí tento kurz 
vzdali. Česť 8 členom, ktorí vydržali, prekonali prekážky 
a kurz ukončili. Zároveň chceme poďakovať všetkým, ktorí 
nám pomáhali pri tejto akcii. 
Pravidelne  raz do mesiaca v rámci rehabilitácie a udržania 
aktivity seniorov sme navštívili termálne kúpaliská v 
Dunajskej Strede, Pasohlávkách – dar starostu obce 
Jablonica a vo Vincov Lese. 
V mesiaci máj sme urobili zájazd na kvetinový deň do 
Kátova a kultúrno-turistický zájazd do mesta Košice 
vlakom, kde sme si pozreli katedrálu, múzeum a mesto 
Košice. Na jeseň v mesiaci september sme sa znovu vybrali 
na turistiku spojenú s kultúrou do Popradu. Tu sme si 
pozreli múzeum v Spišskej Sobote a krásny kostol. Cestu 
z Popradu do Spišskej Soboty a späť sme absolvovali pešo. 
Domov sme sa vracali unavení, ale spokojní, že sme niečo 
pre seba urobili. 1. 10. 2015 sme sa znovu vybrali na 
turisticko – kultúrny zájazd  „Bradlo – Brezová, Prietrž – 
sedliacky dvor, rozhľadňa, múzeum a do Hlbokého, kde 
sme si pozreli obnovenú izbu J. M. Hurbana , taktiež 
pomník J. M. Hurbana. 
Zapájali sme sa do činností poriadaných aj inými 
organizáciami: Deň detí, Jablkovo-orechové hody, Deň 
padlých vojakov 11. 11. a iných činností poriadaných obcou 
ako napr. Čistý chotár.    
Medzinárodnej športovej olympiády v Nitre našu 
organizáciu a Okresnú organizáciu zastupovala p. Krutá 
Rozália, kde získala 2 zlaté a 1 bronzovú medailu. Taktiež 
sa tri naše členky  zúčastnili na Krajskej olympiáde 
v Trnave a priniesli tri medaile. Obec Jablonicu naša 
organizácia reprezentuje veľmi dobre. Dňa 17. novembra 
2015 sa v Galérii Jána Koniarika v Trnave konala 2. 
Celoslovenská prehliadka v umeleckom prednese poézie 
a prózy seniormi. Našu Základnú organizáciu Jednoty 
dôchodcov v Jablonici, ako aj okresnú JDS Senica, 
reprezentovala Anna Dingová,  ktorá predniesla prózu od 
Nodara Dumbadze „Zákon večnosti“. Celoslovenskej 
prehliadky sa zúčastnilo 42 recitátorov, ktorých pozorne 
sledovala 4-členná porota. Každý recitátor dostal účastnícky 
list a upomienkové predmety. Keďže sme ju boli povzbudiť, 
počuli sme jej vynikajúci prednes, za čo jej patrí 
poďakovanie. Úspešne reprezentovala nielen našu 
organizáciu, okres, ale aj našu obec.  
Ani v tomto roku sme nezabudli na našich jubilantov, ktorí 
sa dožili  krásnych životných jubileí. Dňa 19. novembra im 
prišli zablahoželať s milým programom deti z MŠ, tiež sa 
pripojili recitáciou aj dve naše jubilantky. Blahoželať prišla 
aj spevácka skupina žien a zaspievala pekné piesne. Na 
harmoniku ich doprevádzal  pán Lukáč, ktorý potom hral do 
tanca. Pri rezkých tónoch sa naši jubilanti veselo zvŕtali  
a zabávali. Samozrejme sme nezabudli na našich chorých 
a prestárlych členov, ktorých sme boli navštíviť. Pri 
návšteve sme ich obdarili malými darčekmi. Dňa  
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15. decembra sme mali Vianočné posedenie s programom 
a kapustnicou. 
Ďakujeme všetkým,  ktorí nám pri našej práci pomáhali 
a prajem do nového roku 2016 veľa  zdravia, šťastia a 
spokojnosti. 

Kvetoslava Otépková 
predsedníčka ZO JDS 

ZO Únia žien Jablonica 
Máme sa čím pochváliť – máme šikovné ženy. December 
zase pred nás kladie celoročnú bilanciu činnosti 
organizácie. 
Prvý polrok sme zhrnuli v článku júnového čísla, cez 
prázdniny sme si trochu oddýchli a v septembri s novou 
vervou pokračovala naša činnosť. Hodovú zábavu sme 
uskutočnili netradične v piatok 25. 9., ale ani to nepomohlo 
k väčšej účasti. Je nám to ľúto, že my, ženy, ktoré 
chystáme doma hody a obetujeme sa pre verejnosť, aby sa 
ľudia prišli zabaviť, našu snahu dostatočne neocenili. 
Naša FS „Jabloničanka“ sa zúčastnila 4. 10. 2015 
„Prehliadky skupín a jednotlivcov“ v Gbeloch. Súťažili sme 
pásmom „Záhorácke valčíky“ a dostali sme diplom a cenu 
za štýlový prejav. Sme nesmierne hrdé, že sa nám 
s vystúpeniami tak darí. Hneď o týždeň 10. 10. sme boli na 
„Krojovanej zábave v Hlbokom“. Musíme pochváliť hlbockú 
mládež, ktorá to organizovala, bolo to fantastické. Takže 
kroje sme tento rok riadne prevetrali. Ďakujeme obci 
Jablonica, že nám prispela na ich údržbu a doplnenie 
poškodených častí. 
20. 10. 2015 boli naše jubilantky na posedení v Senici, kde 
ich pozvala predsedníčka OO ÚŽ, p. Helena Cáková. 
Kultúrny zážitok sme mali na predstavení divadla „KUMŠT“, 
čo sa členkám  ozaj veľmi páčilo. 19. 11. v klube 
dôchodcov mali posedenie dôchodcovia – jubilanti, kde 
sme ich prišli pozdraviť a zaspievať. Spevom sme prispeli 
k dobrej nálade  dôchodcom aj 15. 12., kedy varili 
kapustnicu. Spolupráca Jednoty dôchodcov a Únie žien je 
na vysokej úrovni. 
Zlatým klincom našej činnosti tento rok boli „ Jablkovo-
orechové hody“, v sobotu 28. 11. 2015, o čom je 
samostatný článok a fotografia. Chceme sa srdečne 
poďakovať všetkým členkám a občanom za účasť a hlavne 
za prinesené dobroty. Veríme, že orechovica tiež chutila, 
tak o rok pokračujeme. 
Naša organizácia už viac rokov vlastní masky Mikuláša, 
anjela a čerta. Tento rok boli v piatok 4. 12. v základnej 
škole a v nedeľu v reštaurácii „U Starej mamy“, kde 
darčekmi potešili množstvo detí. Ďakujeme im za 
obetavosť, lebo tak dlho sa potiť v kostýmoch je drina. 
Týmto by sme skončili zhodnotenie činnosti a na záver 
pozývame všetky členky  v nedeľu 27. 12. 2015 o 15 
hodine na „Vianočné posedenie“ v klube dôchodcov. 
Pozývame aj nové členky, prídite medzi nás, aktivít máme 
veľa, rady Vás privítame. 

Anna Nemečkayová 
predsedníčka  Únie žien 

Medzinárodné skúšky 14. 11. 2015 
Kynologický klub Barvínek Jablonica ukončil výcvikovú 
sezónu 2015 veľmi peknou akciou. 14. novembra  spoločne 

s Klubom športovej kynológie Senica - Čáčov sme 
zorganizovali medzinárodné skúšky IPO. Prihlásilo sa 11 
psovodov. 8 na skúšku BH/VT, po jednom na IPO1, IPO2 a 
IPO3. Stopy boli na terénoch v okolí Čáčova, poslušnosť a 
obrana na  cvičisku. Skúšky korektne posudzoval rozhodca 
ZŠK SR Anton Štrasser. Traja členovia nášho klubu: Ing. 
Štefan Hamerlík, Martin Ružička a Marek Prvý, urobili 
skúšku BH/VT.  
O mesiac neskôr, 12. 12. reprezentoval Martin Ružička klub 
na stopárskom preteku Záhoráckej ligy kynológov v Skalici. 
Súťažil podľa IPO 1, získal za stopu 89 bodov a 72 za 
poslušnosť.  

Mgr. Anna Hamerlíková 

Skúšky záchranárskych psov 
Dňa 10. októbra 2015 sa v Jablonici uskutočnili Skúšky 
záchranárskych psov podľa Skúšobného poriadku Asociácie 
cvičiteľov záchranárskych psov. 
Tieto skúšky usporiadala Jablonická kynologická 
záchranárska brigáda Asociácie cvičiteľov záchranárskych 
psov SR (Jablonická KZB - ACZP SR). 
Psovodi so svojimi štvornohými záchranármi sa poctivo 
pripravovali počas celého výcvikového roka a príprava 
jablonických psovodov záchranárov prebieha pod 
odborným a metodickým vedením RNDr. Jany 
Hamerlíkovej. 

 
Vedúcim skúšok bol „stále úradujúci“ Majster SR 
záchranárskych psov ACZP SR Stanislav Hamerlík st. 
Výkony a pripravenosť objektívne posudzoval pán MVDr. 
Ľubomír Jaký - rozhodca  ZŠK SR a ACZP SR, ktorému patrí 
veľké poďakovanie za ochotu a energiu, ktorú vynaložil aj 
on sám v tom nepriaznivom počasí (chladné počasie 
s mrholením a chvíľami s hustým dažďom), ktoré nás 
sprevádzalo počas skúšok.  
Na týchto záchranárskych skúškach sa zúčastnili 
kynológovia záchranári s rozmanitými plemenami psov - 
malý bradáč, stredný bradáč, labradorský retriever, 
americký stafordšírsky teriér a aj kríženec. 
Na skúšky bolo prihlásených 8 záchranárskych tímov (tím = 
psovod + pes) a nastúpilo 7 tímov. Z týchto 7 tímov 
úspešne skúšku absolvovalo 5 záchranárskych tímov, 
pričom najúspešnejším záchranárskym tímom bol Roman 
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Macko so sučkou stredného bradáča Deja Vu Fortuna 
Moravia (DARIA). 
Skúšky začali ráno klasicky prezentáciou, kontrolou čipov, 
vylosovaním poradia a základnými organizačnými pokynmi. 
Nakoľko to boli skúšky v tzv. „klasických disciplínach“ 
všetky tímy absolvovali nasledovné štyri pracoviská: 
1. Pachové práce – stopa cudzia, 500 metrov dlhá, 30 min. 
stará, 2 lomy s kladačom stôp/figurantom ležiacim na konci 
stopy, ktorého má pes označiť (vystaviť a vyštekať). Stopy 
sa vykonávali na zasiatych oziminách v bezprostrednej 
blízkosti lesov Malých Karpát, ktoré boli veľmi poznačené 
pachmi a narušené stopami divokej zveri. 
2. Poslušnosť – prebiehala na Kynologickom cvičisku 
KYNOLÓGIA JABLONICA. Okrem „bežných“ cvikov 
poslušnosti tento skúšobný poriadok zahrňuje prechod 
skupinou pohybujúcich sa osôb a tiež preskok priekopy 1 
meter širokej.  
3. Špeciálne cviky - les – vyhľadávanie bezvládnej osoby 
(figuranta) v lesoch Malých Karpát na ploche 100 x 100 
metrov, s porastom stromov a kríkov, s hlbokými výmoľami 
a s množstvom rušivých vplyvov vysokej zveri. Túto 
disciplínu úspešne absolvoval iba ten tím, ktorého pes 
nájdenú bezvládnu osobu označil výhradne vyštekaním 
a tým privolal pomoc - svojho psovoda a tzv. záchrannú 
skupinu. 
4. Špeciálne cviky - ruiny – prieskum terénu s mnohými 
úkrytmi v objekte drevovýroby, na ploche 100 x 100 
metrov, s ukrytou osobou (nedostupnou psovi), ktorú má 
pes vyhľadať a označiť (vystavením a vyštekaním). 
Záchranárske skúšky sú časovo náročné, fyzicky náročné a 
naša práca bola ukončená až v podvečer. 
Občerstvenie, stravu a príjemnú atmosféru počas celého 
dňa zabezpečovali členky Kynologického klubu Jablonica. 
Poďakovanie patrí rozhodcovi MVDr. Ľubomírovi Jakému 
a organizačnému tímu. 

MVDr. Ján Hamerlík – predseda KK Jablonica a prezident 
ACZP SR (www.kynologia-jablonica.sk) 

 
Rodičovské združenie pri Základnej škole 
Jablonica 
Rodičovské združenie pri Základnej škole Jablonica vzniklo 
ako občianske združenie v roku 2003 s cieľom 
spolupodieľať sa na skvalitnení materiálneho zabezpečenia 
výchovy a vzdelávania detí v ZŠ, rozvíjať duchovné 
hodnoty, chrániť deti pred nežiaducimi vplyvmi, 
organizovať aktivity smerujúce k zmysluplnému tráveniu 
voľného času, prispievať na reprezentáciu školy a obce v 
predmetových a športových súťažiach. Stanovený cieľ sa 
darí napĺňať. V minulom roku RZZŠ prispelo na hmotné 
vybavenie školy, školský nábytok, interaktívnu tabuľu a iné. 
Časť finančných prostriedkov bola použitá na triedne 
exkurzie, účasť detí na predmetových a športových 
súťažiach, základné poistenie počas vyučovania ,... 
Kľúčovými aktivitami sú: Európsky deň rodičov a škôl, 
Mikuláš, Karneval, Deň Zeme, MDD a Protidrogový týždeň. 
Deti rozvíjajú svoj talent a súčasne sa zabávajú.  
Chcem poďakovať obecnému úradu, spoločenským 
organizáciám, občianskym združeniam v obci, rodičom a 
priateľom školy za spoluprácu i finančné prostriedky, ktoré 

prídu každý rok na účet prostredníctvom 2 % dane z príjmu 
fyzických a právnických osôb. Ak sa budete rozhodovať 
komu poukážete svoje dve percentá, skúste prispieť 
Rodičovskému združeniu pri ZŠ. Prispejete budúcnosti. 
Súčasne vás v mene Rady rodičov pozývam 30. januára 
2016 do domu kultúry poobede na Detský karneval a večer 
na Tancovačku pre dospelých. 

Mgr. Anna Hamerlíková 
Obnovili sme činnosť 
Dňa 13. decembra 2015 sa uskutočnila členská schôdza 
Územného spolku Červeného kríža, ktorej sa zúčastnili 2/3 
členov. Obnovila sa činnosť tohto spolku po 5 ročnom 
útlme. Chceme urobiť dôkladnú evidenciu členov a darcov 
krvi. No bez spolupráce občanov našej obce by to bolo 
obtiažne. Členská základňa je zaevidovaná, no horšie je to 
s evidenciou darcov krvi od roku 2010 do konca roka 2015. 
Darcovstvo krvi je šľachetný čin človeka, ktorý by nemal 
zostať nepovšimnutý. Vyzývame prvodarcov a darcov 
v minulom päťročnom období, aby sa prihlásili u pani Oľgy 
Šimkovej osobne, alebo na č. t. 0908 117 267, alebo u pani 
Valiky Gažovej do 31. 12. 2015. 
Ak má niekto záujem z radov mládeže, alebo z občanov 
o prvodarcovstvo, môže sa informovať u pani Oľgy 
Šimkovej, Sídlisko 748, alebo na uvedenom telefónnom 
čísle. Radi vás privítame. 
Taktiež by sme chceli rozšíriť členskú základňu. Kto má 
záujem a zaujíma ho práca ohľadom zdravotníckej 
dobrovoľnej činnosti, bude v našom spolku vítaný. Členský 
príspevok je 2 Eura na rok. Práca dobrovoľníka nie je 
podmienená členstvom, ani ohraničená vekom. Ak máš 
dobré srdce, záujem a trocha času, staň sa dobrovoľníkom 
SČK. 

Oľga Šimková 
Z činnosti hasičov 
Pomaly sa lúčime s odchádzajúcim starým rokom a budeme 
pripíjať tomu novému s nádejou, že nám prinesie lepšie 
perspektívy, či nové skutočnosti ako rok predchádzajúci. 
Samozrejme, že budeme rok 2015 hodnotiť a dávať si nové 
úlohy na rok 2016. Ako sme sa popasovali s úlohami, ktoré 
sme si my, hasiči stanovili v tomto roku, som pravidelne 
informovala. 
Aj tieto dva posledné mesiace boli naši hasiči aktívni. 
Starostlivosť o hasičskú techniku je pre našich chlapcov 
samozrejmosťou, ako aj o celý areál zbrojnice. 
7. novembra 2015 uskutočnil veliteľ DHZ Peter Vrábel 
celodenné školenie hasičov na témy: Aktívne 
protipovodňové opatrenia, Protipovodňové bariéry 
používané v SR, Protipovodňový príves, Využitie 
a prevádzka cisternovej Tatry 148. Na tomto kvalitnom 
školení sa zúčastnilo 27 našich hasičov. Je potešiteľné, že 
o školenie mali záujem aj naši mládežníci. 
10. novembra 2015 sa uskutočnilo školenie používateľov 
dýchacej techniky v protiplynovom výcvikovom stredisku 
HBSZ Malacky, ktorého sa zúčastnilo 13 členov našej 
zásahovej jednotky. Každý účastník dostal osvedčenie 
o absolvovaní výcviku. Obidve naše  hasičské vozidlá boli 
vybavené dvomi dýchacími prístrojmi a dvomi náhradnými 
fľašami. S týmto vybavením môžu  hasiči lepšie 
a efektívnejšie zasahovať aj v husto zadymených 



11 

 

priestoroch. Činnosť a pôsobenie dobrovoľných hasičov je 
dôležitou zložkou na úseku požiarnej ochrany a preto je 
dôležité aj pravidelné vzdelávanie a získavanie nových 
poznatkov. Touto cestou by som chcela nielen poďakovať, 
ale aj pochváliť našich hasičov za ich aktívny a zodpovedný 
prístup, za ich kvalitnú pripravenosť na zdolávanie požiarov 
a živelných udalostí.  
Medzi našimi členmi je aj viacero dobrovoľných darcov krvi. 
V minulom mesiaci si v Senici dvaja hasiči prevzali 
striebornú a bronzovú plaketu Dr. Janského „Za 
darovanie krvi, za záchranu života“. Striebornú plaketu 
si prevzal Pavol Piskla a bronzovú Michal Kubisa.  
Ani v tomto roku sme nezabudli na členov, ktorí sa dožili 
okrúhleho životného jubilea. Naše poďakovanie patrí aj 
všetkým našim sponzorom a priaznivcom, ktorí našu 
činnosť podporujú. 
Plynúci čas nás opäť posunul pred prah najkrajšieho 
obdobia roka – Vianoc. 
Nech vykúzlia šťastie, lásku a úsmev na tvári a nech sa 
Vám v Novom roku 2016 všetko vydarí. 
 

Vianočný čas sú krásne chvíle, 
čas znovu zažiť niečo milé, 

rodinu objať, stretnúť priateľov, 
spriaznenosť duší cítiť aj bez slov. 

 
Príjemné a pokojné prežitie najkrajších sviatkov roka Vám 
želajú jablonickí hasiči. 

Anna Dingová, DHZ 

Reprezentovali nás 

Plavecké preteky v Nových Zámkoch 

 
Plavecké preteky o pohár Delfína sa odplávali v Nových 
Zámkoch v dňoch 24. 10. – 25. 10. 2015. Za plavecký 
oddiel Spartak Myjava plávali štyria pretekári, z ktorých  
dvaja boli súrodenci Veronika a Lukáš Hazuchovci 
z Jablonice. Veronika plávala štyri disciplíny a vypláva bronz 
za 100 m prsia s časom 1:49:08. V ostatných disciplínach 
sa umiestnila medzi najlepšími. Aj tentokrát najmladší 
pretekár Lukáš vynikajúco zabojoval. Plával tri disciplíny. 
Všetky zaplával veľmi dobre a domov si priniesol dve zlaté 
a jeden bronz. 50 m voľný spôsob s časom 38:52 doplával 
ako prvý, 50 m znak s časom 45:03 doplával ako prvý a na 
50 m motýlik s časom 45:96 sa umiestnil ako tretí. 

AH 
Obidvom pretekárom srdečne blahoželáme a želáme im 
veľa ďalších úspechov. 

Poďakovanie 
Touto cestou by som chcela poďakovať pani učiteľke 
Štefánii Jánošovej. Jej zásluhou som mohla našu ZO 
Jednoty dôchodcov, ako aj okres Senica, reprezentovať na 
2. Celoslovenskej prehliadke v umeleckom prednese poézie 
a prózy seniormi v Trnave. Som veľmi rada, že práve pani 
Jánošová, ktorá dosahuje v umeleckom prednese 
vynikajúce výsledky s deťmi zo Senice, mi pomohla 
s výberom ukážky a dôsledne ma pripravila na prednes 
prózy. Za všetko jej patrí môj veľký obdiv a úprimná 
vďaka. 

Anna Dingová 

Mimoriadne ocenenie 
Dňa 1. 12. 2015 sa uskutočnil Národný deň čísla tiesňového 
volania 112. Pri tejto príležitosti sekcia krízového riadenia 
Ministerstva vnútra SR v spolupráci s okresnými úradmi 
vyhlásila celoslovenskú výtvarnú súťaž s názvom 
„Ochranárik očami detí“. Cieľová skupina súťažiacich je 
rozdelená na kategórie: žiaci materských škôl, žiaci 
základných škôl 1. stupňa, žiaci základných škôl 2. stupňa, 
žiaci umeleckých škôl, žiaci špeciálnych škôl, žiaci z 
detských domovov. Cieľom tejto súťaže bolo zvýšiť  
povedomie o čísle tiesňového volania 112 hravou formou. 
Bola to len jedna z mnohých aktivít, ktoré boli realizované v 
ostatnom období. Okrem detských prác boli v každom 
okrese ocenení ľudia, ktorí sa venujú práci s deťmi a 
mládežou v oblasti civilnej ochrany a dobrovoľníctva.   
V Hornozáhorskom osvetovom stredisku v Senici sa 
uskutočnilo vyhodnotenie okresného kola a vernisáž 
výstavy detských prác. Víťazné práce postúpili do 
celoslovenského kola. Prednosta Okresného úradu v Senici 
Ing. Vladimír Kocourek udelil Mimoriadne ocenenie za 
aktívny prístup pri práci s mládežou v oblasti civilnej 
ochrany obyvateľstva Mgr. Anne Hamerlíkovej. 

Mgr. Anna Hamerlíková 
Popoludnie v Malom Ríme 
Bola slnečná septembrová sobota. Zastal som na rohu ulice 
a kochal sa čarokrásnou architektúrou mesta. Trnava sa mi 
vždy páčila, vyžarovalo z nej čosi,  čo som nedokázal 
pomenovať, akási zvláštna energia, ktorá do mňa vlievala 
pokoj.  
„Isto to bude tým množstvom kostolov na takom malom 
priestore,“ napadlo mi, „veď nenadarmo Trnavu volajú 
Malým Rímom.“ 
Nestihol som domyslieť. Z myšlienok ma vytrhol hlasný 
zvuk akejsi kolotočovej odrhovačky a vrátil ma nazad do 
reality. 
Trnavský jarmok bol v plnom prúde. Ľudia sa tmolili ulicami 
ako ovce, ktorým zaspal bača a od vôle nevedia, kam ísť. 
Remeselníci predvádzali svoje umenie najlepšie ako vedeli, 
v snahe predať čo najviac svojich výrobkov. Vinári 
predávali burčiak, mäsiari mäso a šmelinári zas svoju 
šmelinu. Nič výnimočné, všetko bolo také, aké má na 
tradičnom jarmoku byť. Iba mne tam čosi chýbalo, ale za 
boha som si nevedel spomenúť čo.  
Opatrne som sa vmiesil do davu, ktorý ma okamžite pohltil 
a hádzal mnou zo strany na stranu ako kolotoč vreštiacimi 
jarmočníkmi.  
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Nikdy som sa nebál davov a ako občasný návštevník 
jarmokov som vedel, ako to chodí, a tak som zachoval 
chladnú hlavu. Ľudská vlna ma, našťastie, zaviala rovno k 
stánku s čerstvo vykvaseným burčiakom, čo som 
samozrejme bral ako znamenie. Tak som sa vymanil zo 
zovretia a stal si bokom do kilometrového radu a ako 
slušne vychované Husákovo dieťa som čakal. Okolo mňa sa 
neustále mihali cudzie tváre,  iba ja som sa slimačou 
rýchlosťou plúžil vpred. Nadobudol som dojem, že sa 
zastavil čas. 
Znenazdajky sa mi do uší zavŕtal úryvok cudzieho 
rozhovoru tesne za mnou. „Hele, vždyť my sme stáli za tím 
pánem v košili," prehovoril ženský hlas a druhý, detský, mu 
dal potichu za pravdu.  
Bolo mi to síce divné,  ale pre istotu som očami 
skontroloval, čo mám na sebe, aj keď som si bol istý,  že 
som v tričku, na moment som zapochyboval. Až po chvíli 
mi došlo,  že pán v košeli stojí hneď predo mnou. Ani som 
sa nestihol obrátiť a obzrieť si tú paniu, lebo ma v okamihu 
predišla a namiesto mnou očakávaného širokého úsmevu 
mi ukázala široký zadok.  Časť môjho ja jej chcela povedať, 
či ju v škole nenaučili, že predbiehať sa nemá, že je to 
neslušné, ale napokon som sa iba pousmial a mávol nad 
tým rukou.  
„Blbí lidi, taky lidi,“ napadlo mi akosi podvedome staré 
české príslovie. 
Čím viac sme sa približovali k ujovi predavačovi, tým bola 
pani predo mnou aktívnejšia.  
„My by sme chtěli ten burčák okoštovať!" zvolala 
československy v snahe zapôsobiť. Lenže predávajúci pán 
jej snahu ignoroval,  keďže mal plné ruky práce a nevedel, 
kde mu hlava stojí. Tak si dráha pani musela pekne-krásne 
počkať.  Keď sa napokon dočkala a ujo predavač sa jej 
konečne spýtal, čo to bude, celá nedočkavá na neho 
vychrlila: 
„Jeden litr červenýho burčáku, prosim!" 
„Bohužiaľ, pani, červený nemáme, ešte nám nestihol 
vykvasiť," pokrčil ramenami a jemne sa pousmial.  
Periférne som videl, ako pani očervenala. Niekoľkokrát so 
sebou kŕčovito šklbla, až som mal pocit, že vyletí z kože. 
Zmohla sa iba na zlostné :  
„Já tady čekám ve frontě jak blbá, teším se na červenej 
burčák a nakonec odejdu s prázdnou, to snad není možný. 
To se mi jenom zdá!" Zavrtela zadkom a stratila sa v dave. 
Škodoradostne som sa zaškeril.  
„Každému len to, čo mu patrí," pomyslel som si a bral som 
to ako ďalšie znamenie. 
Konečne som si kúpil vytúžený burčiak a vkĺzol naspäť do 
davu. Ten ma napodiv prepustil presne na tom istom 
mieste, kde ma na začiatku pohltil, a tak som spokojný 
kráčal smerom k autu. Ľudia sa pomaly strácali,  hudba 
postupne tíchla, až nastalo úplne ticho. Bol som už na 
parkovisku. Položil som si burčiak na zem, že si odomknem 
dvere a vtedy som ju zbadal. Mala dlhé blond vlasy, veľké 
tmavé oči a plné pery. Postavu štíhlu ako palička. Kráčala 
smerom ku mne, až sa mi zatajil dych. Eva Kostolányiová, 
prebleslo mi hlavou. Aj keď som v čase jej slávy ešte nebol 
na svete, vedel som presne, ako vyzerá. Mal som 
naštudované všetky jej hudobné klipy a napočúvané všetky 

piesne. Tú ženu som jednoducho zbožňoval. Nemohol som 
sa mýliť. Usmiala sa, prešla popri mne a ja som sa 
nezmohol na slovo. Túžil som aspoň na chvíľu zostať v 
predstave, aj keď som dobre vedel,  že Eva je štyridsať 
rokov po smrti. Veľmi sa na ňu ponášala. Tá podobnosť ma 
natoľko pohltila,  že som si vôbec neuvedomil,  kedy som 
nasadol do auta. Automaticky som vsunul kľúčik do 
zapaľovania a naštartoval.  Pustil som rádio a v tom 
okamihu má striaslo. Cítil som, ako mnou prebehli 
zimomriavky.  
Z rádia práve znelo  "Keď si sám... " od Evy Kostolányiovej 
a od prekvapenia som takmer havaroval.  
Trnava sa mi vždy páčila, čosi zvláštne z nej vyžarovalo... 
(Venované trnavskej rodáčke Evičke Kostolányiovej 
k štyridsiatemu výročiu jej úmrtia, zomrela na 
ťažkú chorobu 3. 10. 1975) 

Miroslav Búran 
 

Z tvorby Jozefy Kocúrikovej 

Vianočný čas 

Už je tu zas, ten tajomný čas, 
tie krásne sviatky vianočné 
sú to chvíle dobra a pokoja 

vie to už každý z nás. 
 

Čas vianočný je sviatkom pokoja, 
porozumenia a lásky 

tešia sa malí aj dospelí 
aj tí, čo zbelali im už vlásky. 

 
Vonku je zima, mrazivo, chlad 

v srdci však teplo, čo roztápa ľad, 
Vianoce tajomstvom naplnia dom 
keď v izbe svieti rozžiarený strom. 

 
Obdobie Vianoc má svoje čaro 

každý sa domov rád vracia 
za rodinou a svojimi blízkymi 
celý rok na tento čas čaká. 

 
Nech Boh Vás žehná a ochraňuje 

a dobrú vôľu do Vás vkladá 
nech láska a pokoj vo Vás prebýva 

a nič zlé sa vo Vás neskrýva. 
 

Vážme si jeden druhého 
a buďme na seba milí 

žiť sa dá pekne po celý rok 
nie iba v sviatočnej chvíli. 

 
Pokoj, láska a pokora 

to vzácne sú dary domova 
nech tieto sviatky vianočné 
zostanú navždy sviatočné. 
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Pozor zmeny vo vývoze odpadu 
Technické služby Senica, a. s. oznamujú, že vývoz 
komunálneho odpadu sa z 2. 1. 2016, t. j. zo soboty 
presúva na 30. 12. 2015, t. j. na stredu ráno na 7:00 h. 
Ako ste si mohli všimnúť, prílohou vianočného čísla novín 
Naša Jablonica je kalendár s vyznačenými termínmi vývozu 
komunálneho a separovaného odpadu na rok 2016. 
Pôvodne TS Senica, a. s. naplánovali termín vývozu 
komunálneho odpadu na 2. 1. 2015, t. j. na sobotu. 
V kalendári je vyznačený tento dátum. Informáciu o zmene 
vývozu sme obdržali až po vytlačení kalendára. 
Ospravedlňujeme sa vzniknutú chybu. Platný termín 
vývozu je teda 30. 12. 2015 a termín vývozu 2. 1. 2016 
je neplatný. 
 
Zmena nastáva aj pri vývoze komunálneho odpadu 
z vybraných problémových lokalít. Namiesto 24. 12. 
2015, t. j. štvrtok sa vývoz presúva na 23. 12. 2015,  
t. j. na stredu o 6:00 h ráno. 
 
Čaká nás zmena pri nakladaní so stavebným 
odpadom 
Od 1. 1. 2016 prichádza k výraznej zmene pri nakladaní  
s drobnými stavebnými odpadmi, kde  musel byť 
povinne zo zákona zavedený poplatok za drobné 
stavebné odpady v rozmedzí od 0,015 eura do 0,078 eura 
za kilogram drobných stavebných odpadov bez obsahu 
škodlivín.  Obec Jablonica Všeobecne záväzným nariadením 
č. 10/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 
obce Jablonica určila tento poplatok vo výške 0,0425 eura 
za kilogram takýchto odpadov. Dôležitou zmenou je v tejto 
súvislosti lokalita, kde bude možné takýto odpad vyvážať 
od 1. 1. 2016. Kontajner na drobné stavebné odpady bude 
pristavený pri váhe Poľnohospodárskeho družstva 
Jablonica, kde po odvážení drobného stavebného odpadu a 
zaplatení poplatku priamo na váhe v PD Jablonica, bude 
môcť občan tento odpad vyložiť do pristaveného 
kontajnera. Podrobnosti o nakladaním s jednotlivými 
druhmi odpadov v obci Jablonica budú upresnené v 
najbližšom čísle Našej Jablonice. 
 

SPOLOČENSKÁ KRONIKA 
Blahoželáme jubilantom 
V mesiaci november a december 2015 sa dožili: 
70 rokov Benedikt Janerla, Anna Konečná 

75 rokov Anna Galieriková, Pavlína Oslejová 

85 rokov Helena Štefaňáková  

90 rokov Emília Hazuchová, Ján Barták 
Šťastné dni prežité v zdraví a v pokoji želá Naša 
Jablonica. 
 

Narodili sa: Simon Dosoudil, Viktória Janšáková, Eliška 
Tomanová, Filip Králik 

Zomreli: Jozef Šarvaic, Irena Turancová, Štefan 
Štefaňák, Anna Porubská 
 

Pripravujeme 
16. 01. 2016 Farský ples 
16. 01. 2016 Obranársky pretek Záhoráckej ligy kynológov 
30. 01. 2016 Detský karneval a Tancovačka pre dospelých 
06. 02. 2016 Pochovávanie basy 
 
Nestrácajme humor s Vladimírom Jánošíkom 
 

 
 
 
 
 

 
 
  



Naša Jablonica vychádza dvojmesačne. Vydáva Obec Jablonica, Trnavská 801, 906 32 Jablonica, IČO: 00309583. 
Registračné číslo: Ministerstvo kultúry SR EV 3327/09. Zodpovednosť za obsah písomných a fotografických materiálov nesú autori. Vydavateľ si 
vyhradzuje právo príspevky skrátiť, upraviť. Neprešlo jazykovou úpravou. Uzávierka: 14. 12. 2015 
Tlač: G&H-studio, Senica.  
Náklad: 600 ks. Odovzdané do tlače 17. 12. 2015 Nepredajné. ISSN 1339-2638 

Historické fotografie obce 
 
 
 
 

 
 
 

 


